



碳中和证书

Certification of Carbon Neutralization



No. CQC-CN/O-2017-0007

本证书针对:

This is to verify that:

昆山巨仲电子有限公司

Kunshan JUE-CHOUNG Electronics Co., Ltd.

中国质量认证中心根据碳中和核查程序发布本证书。

CQC issues a certificate according to carbon neutralization verification procedures.

中国质量认证中心认为:

CQC here confirms that:

- ◆ 昆山巨仲电子有限公司从2016年1月1日至2016年12月31日在江苏省昆山市淀山湖镇双和路7号厂区内产生的温室气体排放总量为**5487**吨二氧化碳当量。
The total greenhouse gas emission of Kunshan JUE-CHOUNG Electronics Co., Ltd. in Shuanghe Road 7, Dianshanhu Town, Kunshan, Jiangsu, P.R.China (inside factory) is 5487 tonnes CO₂ equivalent from Jan. 1st, 2016 to Dec. 31st, 2016.
- ◆ 昆山巨仲电子有限公司温室气体的量化、监测和报告遵从**ISO14064-1:2006**的相关要求并获得第三方的核查陈述(核查陈述编号: CQC-INV-2015-JS-ZZ-0028)。
The quantification, monitoring and reporting of Kunshan JUE-CHOUNG Electronics Co., Ltd. greenhouse gas emission comply with the requirement of **ISO14064-1:2006** and this emission amount has been verified through a third-party institution (verification statement code: CQC-INV-2015-JS-ZZ-0028).
- ◆ 根据**PAS2060**, 上述温室气体排放通过购买并注销“经核证的中国自愿碳减排量(CCER)”完成抵消, 实现碳中和。
In accordance with **PAS2060**, above-mentioned greenhouse gas emission has been neutralized through an offset by purchasing & cancelling “Chinese Certified Emission Reduction (CCER)”.

主任:

发证日期: 2017年9月18日

Date of Issue: Sep. 18th, 2017

中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区100070

<http://www.cqc.com.cn>

